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Zasedání zastupitelstva dne 27. 5. 2021  

Místo konání: budova 2.stupně základní školy ve Všestarech  
Přítomni: Bělohoubek David, Čapková Dohnalová Marika DiS., Došel Jaroslav, Ing. Fof Vladimír, Kocián 
Tomáš, Novák Jiří, Novák Stanislav, Rezková Ladislava, Ing. Šandera Pavel, Válek Leoš,  
Omluveni: Ing. Derner Michal MBA, Hájek Martin, MUDr. Kovalský Michal, Mgr. Zlatohlávková Zuzana, 
JUDr. Zlatohlávková Zuzana 
Osadní výbory:  
 
Zahájeno: 18:00 hod. 
 

1. Zahájení, určení zapisovatele, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu 
 
Předsedající: Konstatuji, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a uveřejněno dne 19. 5. 2021, tj. s 
požadovaným předstihem alespoň 7 dní. Přítomno je 10 zastupitelů, tedy nadpoloviční většina všech členů 
zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášení schopné. Po určení zapisovatele proběhne volba návrhové 
komise, ověřovatelů zápisu a schválení programu. Rozprava bude probíhat ke každému bodu programu 
zvlášť. Zápis z předchozího jednání byl vyhotoven, ověřen a je předložen k nahlédnutí.  
Přítomné zastupitele i ostatní občany vítám a přeji nám všem moudré rozhodování.  
 
 

• Jako zapisovatelka určena pí. Andrea Netušilová.  
 

• Do návrhové komise byli navrženi: Ing. Pavel Šandera, Stanislav Novák 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 10 
Návrh usnesení č. 78/2021: ZO schvaluje pro zasedání ZO Všestary konaného dne 27. 5. 2021 návrhovou 
komisi ve složení Ing. Pavel Šandera, Stanislav Novák 
Hlasování o usnesení č. 78/2021: pro 8, proti 0, zdržel se 2 – bylo / nebylo schváleno.  
 

• Na ověřovatele zápisu byli navrženi:  Tomáš Kocián a Jiří Novák 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 10 
Návrh usnesení č. 79/2021: ZO schvaluje pro zasedání ZO Všestary konaného dne 27. 5. 2021 jako 
ověřovatele zápisu:  Tomáš Kocián, Jiří Novák 
Hlasování o usnesení č. 79/2021: pro 8, proti 0,  zdržel se 2 – bylo / nebylo schváleno.  
 
Námitky proti minulému zápisu, tj. zápisu z 29. 4. 2021.  
 
V zápise z 29.4.2021 v bodě č. 6 Chodník Rozběřice – dodatek č. 2 došlo ke zjevné chybě v psaní, když 
v rekapitulaci ceny díla bez DPH byla měla být uvedena u dodatku č. 2 částka 263 122,80 Kč. Chybně však 
byla uvedena částka ve 318 378,59 Kč, což byla cena vč. DPH.  Tato chyba v psaní je zřejmá i z rozpočtu, 
který byl přílohou č. 6 D2 ROZDĚLENÝ - Všestary - chodníky, lokalita Rozběřice - I. etapa k důvodovým 
zprávám před minulým zasedáním zastupitelstva. (přiloženo k námitce) 
 
 
Správně mělo být  

  bez DPH DPH  vč. DPH 

SOD  6 798 377,00 1 427 659,17 8 226 036,17 

D1 223 640,50 46 964,51 270 605,01 

D2 263 122,80 55 255,79 318 378,59 

celkem 7 285 140,30 1 529 879,46 8 815 019,76 
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Přítomných zastupitelů před hlasováním 10 
Návrh usnesení č. 80/2021: ZO z důvodu zjevné chyby v psaní opravuje znění usnesení č. 61/2021, které zní:  
ZO schvaluje uzavření dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo na akci „Všestary – chodníky, lokalita Rozběřice – I. 
etapa“, kterým se mění celková cena díla o částku 318 378,59 Kč na částku 8 815 019,76 Kč vč. DPH a 
termín dokončení díla se stanovuje do 31. 5. 2021 
Hlasování o usnesení č. 80/2021: pro 10, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno.  
 

 
 
2. Schválení programu              
Návrh programu 
1. Zahájení, určení zapisovatele, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu  

3. Připomínky občanů  

4. ČOV a kanalizace  

5. Chodníky Rozběřice – dodatek č. 3 

6. Valná hromada VAK 

7. Pozemky – prodej, věcná břemena  

8. Smlouva o následné správě – Všestary – ŘSD D35 

9. Informace z rady obce  

10. Žádosti o dotace a dary, Všestarské spolky  

11. Úhrada faktur 

12. Výbor pro společenský život – plán akcí 

13. SECAP – akční plán pro udržitelnou energetiku a klima skupiny obcí Hradecký venkov o.p.s. 

14. Závěr   

 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 10 
Návrh usnesení č.  81/2021: ZO schvaluje program zasedání ZO Všestary konaného dne 27. 5. 2021 
Hlasování o usnesení č. 81/2021: pro 10, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
 
 

3. Připomínky občanů  
 
Ing. Jásenský Radek – nabídka pratelných roušek   
 
Za zřizovatele byl nominován do školské rady, kde je předsedou. Vzhledem k současné situaci ve škole  jsou 
prioritou ochranné pomůcky pro žáky a učitele. Tím, že do toho vidí, jelikož má firmu, která tyto roušky 
vyrábí, tak respirátory nejsou vhodné. Můžeme očekávat, že na podzim budeme čekat další vlnu Covid-19, 
vzhledem k současnému rozvolňování. Respirátor je osobní ochranná pomůcka se značkou, k čemu je a do 
jakého regionu je respirátor určen. Například KN 95 byl schválen pro Čínu, nikoli pro Evropskou unii. 
Respirátory nejsou vhodné do zdravotnictví.  
 
Před rokem jsme zahájili výrobu výrobku, který je certifikovaný státním ústavem pro kontrolu léčiv. Je to 
sterilní proti bakteriím, jedná se o nanomateriál, tudíž brání před kapénkovými infekcemi. V současnosti 
připravuje akci pro Ministerstvo školství ČR a pro zřizovatele tímto schváleným respirátorem. Místní škola 
bude mít speciální podmínky. Toto je jedna z věcí, kterou může škole pomoci, aby mohli být učitelé a žáci 
chráněni kvalitním českým výrobkem, který je účinný.  
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Respirátor je opakovaně pratelný, je možné jej vyprat až 50x, toto mají ověřené. Filtr je nanotechnologie a 
struktura je FFP3.  
 
Jiří Novák – po jak dlouhou dobu je možné tento respirátor nosit?  
R. Jásenský – dáváme lhůtu 4 hodiny, poté je možné respirátor vyprat a opětovně použít.  
 
L. Rezková – děláte také dětské respirátory?  
R. Jásenský – ano vyrábíme také respirátory pro děti.  
 
Bude velmi složité toto propagovat. Předpokládá, že se udělá objednávka pro zdejší školu a bude to 
příkladem pro další školy a očekáváme kladné reference, že se skutečně používá pro ministerstvo.  
 
 
JUDr. Zbyněk Hájek – řeší 2 věci. Jedna věc souvisí s množstvím odváděné vody do kanalizace, když má 
rodinný dům svou studnu. Řekl by, že kubík, který je, tak nemůže přijít do kanalizace, která je vedena do 
čističky. Tento kubík by tam z hlediska obce neměl být uváděný a mělo by tam být pouze 35 kubíků na 
osobu na rok, to zase tak málo není. Chtěl požádat, aby to obec zvážila a do smluv, které se uzavírají, zda 
případný 1 kubík, který tam je uveden nepřímo, vzhledem k tomu, že to skutečně nejde do kanalizace, tam 
dát či nikoliv .  
 
Chodník v Rozběřicích – máme z Rozběřic v zastupitelstvu 3 zastupitele a jejich práce moc vidět není.  Za 
posledních 15 let je tato akce výstavby chodníků ohromná a nikdy takovou akci v Rozběřicích nezažil. Neví, 
kdo má na starosti dozor nad stavbu. Způsob provedení je úděsný. Nyní je tato akce prodloužena do konce 
května a pamatuje si, že ve zpravodaji pan starosta uvedl, že se to splní do konce roku 2020 a jediný 
problém, který tam byl bylo zvětšení šíře vozovky, kterým jezdí nákladní vozidla. Má za to, že toto již bylo 
vyřešeno včetně pravomocného rozhodnutí. Podle jeho názoru si pouze firma prodlužovala termín. Včera 
dost pršelo a chodník, který vede od Nedělišť je vysvahovaný na druhou stranu, kde není kanalizace. Do 
vstupu téměř žádná voda neteče. Nad Vernerovými se stáčí voda do příkopu, který tam je a u nás je další 
kanál, kde včera bylo plno a kanalizační trubka byla ze 2/3 plná. Pokud přijde větší voda, tak bude mít vodu 
v baráku. Jsou tam další vstupy a voda kanály míjí, neustále teče po silnici směrem k rybníku. U Kačeru je 
kanál a voda teče na druhou stranu. To je hodně velký problém, který stavební firma nezvládla. V podstatě 
firma svoji práci odvádí prachbídně. Terén není upravený, udělalo se to tak, aby to vypadalo naoko. 
Stavební dozor by toto měl všechno zkontrolovat. Další problém je směrem od Nedělišť, chodník začínající u 
panelky, kde je pole nad úrovní chodníků a pouze strhly svah a voda tu hlínu bude splachovat na chodník a 
neví, kdo to bude následně čistit.  
 
Šíře komunikace –  zúžila se komunikace a vozidla, která se tam potkají se tam nevejdou.  Je pouze otázka 
času, pokud tam tato těžká technika bude jezdit, tak bude povrch zničen. Poslední připomínka je ta, že se 
tam vystavěly lampy, které jsou téměř uprostřed chodníků nikoli na krajích. Myslí si, že to neodpovídá 
technickým parametrům, kterým by to mělo odpovídat. Požádal, zda by se na to mohl někdo podívat, aby 
to splňovalo to, co to splňovat má. Je neštěstí, že se chodníky neprotáhly až dolů k hlavní silnici. Obec by se 
dále měla zamyslet, protože v dolní části obce stojí na obecních pozemcích i cca 15 aut. V ostatních obcích 
je toto vyřešeno například zpoplatněním na obecních pozemcích. Téměř každý dům má svůj dvůr, kde může 
auto parkovat. 
 
Paní Rezková – dneska to obešla a byla v Úvoze mrtvých, na nové cestě, kde je to katastrofální. Ukončení je 
uděláno nerovně a je tam zasypaná hlína a vypadá to nehezky. Cesta pořád není ukončená a je to takové 
divné. Když se přechází od Kačeru, tak je to tam také divně ukončené.  Za chodník je nesmírně vděčná, ale 
jsou potřeba určitě věci dodělat. Dneska dávali v Rozběřicích nové dopravní značky a upozornila je, že jsou 
tam divně zrcadla a bylo jí odpovězeno, že je to v řešení. Od Nováku z ulice je krásně vidět přes zrcadla. 
Když jede dolů do vesnice, tak musí jet až k Rakom, protože tam není vůbec vidět, než-li se odbočí dolů do 
vesnice.  
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Andrea Netušilová – upozornila na vjezd k č.p. 14, který je byl udělán z betonu a nyní, když se do vrat, 
k rodinnému domu zajíždí, tak se dře podvozkem o betonový nájezd, což se předtím nestávalo. Zároveň na 
podzim byla stržena stráň před plotem a vzhledem k délce, kdy byl svah odbagrován se začal plot vyvracet 
směrem do cesty. Stav plotu před odbagrováním stráně máme nafocený. Nyní tam je již navezena hlína, ale 
plot je stále vychýlený.  
 
 
Ing. Pavel Šandera – světla jsou daná vyhláškami, s tím se víceméně nic dělat nedá. Kraj stožáru nesmí být 
od kraje silnice blíže než 50 cm, další věc je, že mezi stožárem a druhým krajem chodníku musí být 90 cm, 
aby tam projel vozíčkář. V tomto případě tam jiné řešení nebylo.  
 
Silnice nebyla součástí chodníků a firma rozmístila vpustě, tak jak byli v projektu, což byla jedna stavba a 
další část cesty si dělala SUSka a nepodařilo se naprofilovat tak, aby to směřovalo ke kanálům. Na druhou 
stranu je pravda, že s vodou v Rozběřicích byly problémy vždy a nenapadá ho, jak to nejlépe vyřešit s vodou, 
která teče od Chlumu.  
Co se týče šíře komunikace, to je také naprojektováno podle norem a šíře silnice odpovídají platným 
normám,  jinak by obec nedostala dotace a toto si hlídá projektant. Jeden z problémů byl vjezd do 
zemědělského družstva, neví, jestli v době, kdy se to zakládalo, zda tam takto velká auta jezdila, silnice se 
rozšířila, ale rozšíření s sebou nese také předpisy. Byla tam naprojektovaná dešťová kanalizace od 
Hejcmanky do Rozběřic, kdy měl projektant naprojektované potrubí, prošlo to schválením, a když se to 
odkopalo, tak se zjistilo, že trubky od různých organizací jsou jinde, než jsou zakreslené. Dostali se do sebe 
dvě věci, plyn a voda. Hledalo se nové řešení a překládala se kanalizace s tím, že se to vyřešilo novými 
protlaky pod cestou na Hejcmanku a nemuselo se to potrubím hnát až k úvozu.  
 
Ing. Pavel Šandera – udělal se tam jeden pruh a až následně SUSka udělala druhý pruh. SUSka si trvala na 
svém, že to po kanalizaci musí být hotové.  
 
Ing. Fof – bylo řečeno, že tolik peněz, kolik vrazila SUSka do Všestar jako komplexně nikam jinam nevrazili a 
dlouho je tu prý neuvidíme.  
 
 
Čapková Dohnalová Marika DiS. - Byli jsme u sběrného dvora cca před 14dny a vůbec tam nebyl na olej 
kontejner. Byli jsme nuceni tento odpad odvést do HK. Jelikož mám z Hradce přítele, nevidím v tom 
problém a odvezli jsme. Ale to nebudeme snad dělat vždy. Moje otázka. Nechtělo by to, aby kontejner na 
kuchyňský olej byl stále na místě a možná i vice kusů?  
 
Ing. Fof – kontejner je umístěn ve sběrném dvoře.  
 

 
Z. Fejglová, Všestary 82- zavezení příkopu před domem, který není nikam napojen. Ostatní příkopy v okolí 
jsou zavezeny a zarovnáním plochy by se usnadnila údržba zeleně. 
 
M. Rak, Rozběřice - Chci informovat, že je my znemožněn přístup do prodejny. Důvod je úpravy okolí. 
Nakládka a vykládka přes rampu není možná, z důvodu vnitřní stavby prodejny. Hlavní vchod nemohu 
používat z důvodu přechodu a z boku není po dnešních úpravách také místo (25.5.2021). Do doby nápravy 
nehodlám platit nájem.  
 
Paní Rezková – kolem bývalé prodejny je nepořádek.   
  
 
JUDr. Hájek – rampa sloužila na nakládku a vykládku v době, když tam byla prodejna. Obec nezajímá, že tam 
opravuje klavíry a neprojde dveřmi. Je pravda, že tam kolem bývalého obchodu je velký nepořádek a obec 
by jej měla vyzvat k nápravě.  
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J. a L. Šmejcovi, Lípa 49 - obracíme se na Vás s prosbou o radu. Jedná se o krásnou kamennou cestu na 
Chlum, která je u našeho výjezdu na hlavní silnici. Někteří řidiči si vytvořili cestu po poli (souběžně s 
kamennou cestou) a v hlíně jsou vyježděné koleje. V současné době, kdy více prší se hlína splavuje do 
křižovatky a výjezd a nájezd je velmi nebezpečný. Zemědělci vyježděné koleje zorali, ale hned jsou zpět. 
Foto zasíláme v příloze. Prosíme o radu, zda je možné tento problém nějak řešit (výsadba stromků, příkop, 
kameny, dřevěné kolíky, ...).  
 
J. Štefanka – zvonička na Lípě se opět naklání. Místní hasiči si udělají brigádu a pokusí se ji srovnat. 
 
 
Stanislav Novák – reklamoval se projetý asfalt a je tam propadlý kanál u sousedů.  
 
Jaroslav Došel – naproti hospodě je veliká díra v chodníku 
 
Jiří Novák – slíbili dopojení jeho vývodu do šachty, která je vedle u pana Vodičky. U paní Jiříkové slíbili, že 
přijdou upravit vjezd, že to dozhutní a dosypou, a také tam dosud nebyli. Palouk je upravený, ale není tam 
dosypaná hlína a tráva.  
 
 

4. ČOV a kanalizace  
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 27. 5. 2021 
Předkladatel: Ing. Vladimír Fof 
 
Při provozování ČOV se vyskytují různé problémy. ČOV pracuje ve zkušebním provozu, a proto je potřeba co 
nejvíce věcí vyřešit nyní. Z důvodu podivné e-mailové korespondence, byla svolána schůzka na 13.5.2021, 
aby se věci vyříkaly přímo. Následující body vyplynuly ze schůzky. 

1. OXY sonda – dle obsluhy a odborného zástupce neukazuje sonda správné hodnoty  - bude řešit 

dodavatel technologie  

2. V dosazovací nádrži jsou konzole, které brání stahování plovoucích nečistot z dosazovací nádrže - 

bude řešit dodavatel technologie  

3. Síran – odborný zástupce požaduje jiné umístění vstřikovací trysky síranu, která je nyní zaústěna do 

potrubí v uklidňovacím válci – je v rozporu s výkresem v zadávací dokumentaci  - řešení navrhne 

odborný zástupce provozovatele  

4. Vstupní ČS – problematika velkých nátoků. Hydraulicky se přetěžuje ČOV  - zhotovitel + projektant  

5. Rozdíly měřených hodnot Fiedler  - vyřízeno, opraveno dodavatelem systému 

6. Lisovna kalu – na podlaze stojí voda – řeší zhotovitel  

7. Oplachová voda na lis – ze strany odborného zástupce a investora je požadavek na předložení 

technického a cenového řešení využití vody z odtoku z ČOV - bude řešit dodavatel technologie  

8. Zamrzá přívod pitné vody do ČOV - řeší zhotovitel 

9. Složitá manipulace s popelnicí na shrabky - řeší projektant  

10. Větrání v budově ČOV - velká vlhkost – rosí se a v zimě zamrzá  - řeší projektant  

 

Ing. Pavel Šandera - Bude nutné napsat reklamační dopis s tím, že náklady bude hradit projektant.  

JUDr. Hájek – dole v přízemí jim  před cca 14 dny přetekl záchod a vyteklo to až do koupelny. Když ho 

napojovali, tak na hlavní řad ho napojovali proti proudu. Dotázal se, zda se to již někde nestalo.  

 

Dále je podezření, že není ze všech nemovitostí oddělena splašková a dešťová voda. Bude potřeba provést 
kontroly. Ve smlouvě o odvádění a čištění odpadních vod je mimo jiné uvedeno: 

• Nevypouštět do kanalizace odpadní vody přes domovní ČOV a septiky- ty musejí být vyřazeny 
z trasy kanalizační přípojky přepojením  
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• Nevhazovat do kanalizace vlhčené ubrousky a jednorázové pleny a další hyg. potřeby 

• Nevypouštět do kanalizace výstupy z drtičů odpadků 

• Nevypouštět do kanalizace odpady ze živočišné výroby - močůvku, hnojůvku apod. 

• Nevypouštět do kanalizace tuky, kuchyňské oleje, ropné látky apod. 

• Nenapojovat dešťovou vodu do splaškové kanalizace 
Bohužel není tomu tak zřejmě všude.  
 
Ještě malá poznámka k jednání některých spoluobčanů. I soukromá část přípojky byla hrazena obcí. Možná i 
to je důvod, proč to za nic nemají a neustále se domáhají vyřešení povrchů po provedení přípojky. Tráva 
opravdu neroste ihned po zasetí a obec nebude travní semeno, ani koupený substrát nikomu hradit.  
 
Ještě poznámka k uzavíraným smlouvám. Pro letošní rok je u všech smluv nastaveno placení stočného 
čtvrtletně. 
 
Ing. Pavel Šandera – bojí se toho, že u nich v ulici to mají novější domy napsané ve stavebním povolení a 
těžko je budeme přesvědčovat o tom, aby si dešťovou vodu likvidovali na své parcele.  
 

 
5. Chodníky Rozběřice – dodatek č. 3 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 27. 5. 2021 
Předkladatel: Ing. Michal Derner, MBA 
 
Předmětem dodatku je narovnání víceprací a méněprací podle skutečného zaměření stavby:  

• narovnání ploch chodníku a sjezdů 

• méněpráce na dešťové kanalizaci a na opravách stávající kanalizace 

• napojení vpustí na stávající dešťovou kanalizaci   

• úpravy návazností stávajících sjezdů 
Podrobně jsou změny popsány v příloze č.5 ZL 3_Rozběřice - I.etapa_Popis změn 
 
Dodatek č. 3 je v celkové výši – 309.500,75 Kč bez DPH.  
 
Rekapitulace smluvní ceny:  

  bez DPH DPH  vč. DPH 

SOD  6 798 377,00 1 427 659,17 8 226 036,17 

D1 223 640,50 46 964,51 270 605,01 

D2 263 122,80 55 255,79 318 378,59 

D3 -309 500,75 -64 995,16 -374 495,91 

celkem 6 975 639,55 1 464 884,31 8 440 523,86 

Změna ceny proti SOD vč. dodatku č.3 činí 2,61%, 
Změny jsou bez vlivu na termín dokončení díla.  
 
Absolutní hodnota změn závazku (součet absolutních hodnot přípočtů a odpočtů) jsou podle ZZVZ § 222 

• odst. 4) 10,37% (dle ZZVZ max. 15%) 

• odst. 6) 30,69% (dle ZZVZ max 50%) 
 
Přílohy: 5 ZL 3_Rozběřice - I.etapa_Popis změn 
 5 DODATEK 3 - chodníky Rozběřice - I. etapa_rozpočet 
 5 Dodatek č.3 Všestary-Rozběřice 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 10 
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Návrh usnesení č. 82/2021: ZO schvaluje uzavření dodatku č. 3 ke smlouvě o dílo na akci „Všestary – 
chodníky, lokalita Rozběřice – I. etapa“, kterým se snižuje celková cena díla o částku 374 495,91 Kč na 
částku 8 440 523,86 Kč vč. DPH. 
Hlasování o usnesení č. 82/2021: pro 10, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno. 
 
 
 

6. Valná hromada VAK 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 27. 5. 2021 
Předkladatel: Ing. Vladimír Fof  
 
Dne 2.6.2021 od 10:00 se koná valná hromada společnosti Vodovody a kanalizace Hradec Králové. 
Delegování zástupce obce na jednání valné hromady je v kompetenci zastupitelstva obce.  
Rada obce navrhuje Ing. Vladimíra Fofa. 
 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 10 
Návrh usnesení č. 83/2021: ZO deleguje na řádnou valnou hromadu společnosti Vodovody a kanalizace 
Hradec Králové, a.s. IČ: 48172898, která se koná 2. 6. 2021, svého zástupce Ing. Vladimíra Fofa. 
Hlasování o usnesení č. 83/2021: pro 9, proti 0, zdržel se 1 – bylo/nebylo schváleno. 
 
 
 

7. Pozemky – prodej, věcná břemena  
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 27. 5. 2021 
Předkladatel: Ing. Vladimír Fof  
 

a) ČEZ Distribuce – SoVB - služebnosti č. IZ-12-2001014/VB/1 Všestary, p.č.397/1, přeložka TS 
ČEZ Distribuce, a.s. IČ: 24729035 zastoupená na základě plné moci firmou MATEX HK s.r.o., Kladská 181/55, 
500 03 Hradec Králové, IČ 25968807, žádá o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti – 
nová příhradová TS a uzemnění v k.ú. Všestary.   
SoVB je ve znění dle schváleného vzoru. Úhrada za zřízení VB je stanovena ve výši 3.000,- Kč bez DPH 
(2.000,- Kč za VB a 1.000,- Kč za zřízení ochranného pásma).  
SoBS VB jsme schvalovali v listopadu 2019. 
Příloha: 7 SoVB č. IZ-12-2001014-VB-1 Všestary, p.č. 397_1, přeložka TS.pdf 

7 SoVB č. IZ-12-2001014-VB-1 Všestary, p.č. 397_1, přeložka TS-žádost.pdf 

 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 10 
Návrh usnesení č.  84/2021: ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IZ-12-
2001014/VB/1 Všestary, p.č. 397/1, přeložka TS se společností ČEZ Distribuce, a. s., IČ 24729035, která je 
zastoupena společností MATEX HK, s.r.o., IČ 25968807 za úplatu 3.000,- Kč + DPH. 
Hlasování o usnesení č. 84/2021: pro 10,  proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno. 
 
 
 

8. Smlouva o následné správě – Všestary – ŘSD D35 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 27. 5. 2021 
Předkladatel: Ing. Vladimír Fof 
 
V souvislosti se Stavbou D35 budou, jakožto vyvolané investice, provedeny úpravy některých stávajících 
objektů a vybudovány další nové stavební objekty uvedené a specifikované níže (dále jen společné 
„Stavební objekty“). Provedení stavebních objektů představuje náhradu provozní škody vzniklé Obci nebo 
vybudování nových stavebních objektů dle požadavků příslušných dotčených orgánů v souvislosti s realizací 
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Stavby. Stavební objekty budou provedeny plně v souladu s projektovou dokumentací vypracovanou firmou 
AFRY CZ s.r.o., Magistrů 1275/13, Praha 4, IČ: 45306605, stupeň DSP, zak. č. 15-2-239 (dále jen Projektová 
dokumentace), a v rozsahu touto Projektovou dokumentací daném.  
Stavebními objekty se v této smlouvě rozumí: 
 
SO 145  Přístupy na pozemky v k. ú. Lípa u Hradce Králové 
SO 148.1 Přístupy na pozemky v k. ú. Všestary 
SO 148.2 Přístupy na pozemky v k. ú. Všestary v km 34,907 
SO 148.3 Přístupy na pozemky v k. ú. Všestary v km 34,069 
SO 149  Přístupy na pozemky v k. ú. Rosnice u Všestar 
SO 150.1 Přístupy na pozemky v k. ú. Bříza u Všestar 
SO 150.2 Přístupy na pozemky v k. ú. Bříza u Všestar v km 35,266 
SO 150.3 Přístupy na pozemky v k. ú. Bříza u Všestar v km 35,236  
Ve všech případech se jedná přístupové cesty k soukromým pozemkům.  
 
Struktura vozovky odpovídá účelové komunikaci se zpevněným povrchem. Půjde o obousměrné 
jednopruhové komunikace kategorie P 4/30. Skladba vozovky: nátěr dvouvrstvý z kationakt. asf. emulze 
s posypem fr. 4/8 o tloušťce 20mm; penetrační makadam hrubý o tloušťce 100mm; postřik asf. emulze 
s posypem; štěrkodrť 150mm E=50MPa; štěrkodrť min. 150mm E=30MPa. Celkem má být konstrukce 
vozovky min. 420mm.  
 
Příloha: 8 Smlouva o následné správě - Všestary - ŘSD D35 Sadová - Plotiště.docx 

8 smlouva o následné správě - Všestary - ŘSD D35 Sadová – Plotiště-AFRY.pdf 

 
Ing. Pavel Šandera – jedná se o asfalt poházený štěrkem. Chtěli jsme, aby tam byl živičný povrch a měli 
bychom to zkusit jako požadavek. Navrhl, aby prošlo zápisem, že zastupitelstvo obce nesouhlasí 
s předloženým návrhem a požaduje živičný povrch a že obec nesouhlasí s navrženými konstrukčními 
vrstvami přístupových komunikací.  
 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 10 
Návrh usnesení č.  85/2021: ZO nesouhlasí s navrženou skladbou přístupových komunikací na soukromé 
pozemky. Požadujeme skladbu komunikace tak, aby vrchní vrstva byla ze živice (asfaltového betonu).  
Hlasování o usnesení č. 85/2021: pro 10, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno. 
 

 
 

9. Informace z rady obce  
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 27. 5. 2021 
Předkladatel: Ing. Vladimír Fof 
 
Rada obce schválila 

• výjimku pro počet dětí v každé třídě MŠ na 25 pro školní rok 2021/2022 

• otevřením třetí třídy v MŠ Chlum 

• úřední hodiny na OÚ Všestary PO: 8-12, 13-16 a ST: 8-12, 13-17 
 
Rozpočtové opatření č. 3/2021 
Změny v rozpočtu nastávají: 

•  na straně příjmů  
➢ Odvod za odnětí půdy z PF +   2.177 Kč  
➢ Nájmy z hrobů     +   5.000 Kč 
➢ § 3639 Věcné břemeno  +   26.150 Kč  
➢ Vratka – dopravní obslužnost +   1.433 Kč 
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   Celkem navýšení příjmů o 34.760,00 Kč  

• na straně výdajů  
➢ MŠ Chlum – písek na hřiště + 1.637 Kč 

   Celkem navýšení výdajů o 1.637,00 Kč  
Zůstatek rozpočtových účtů (rezerva) se zvyšuje o 33.123,00 Kč a bude po schválení rozpočtového opatření 
č. 3/2021 ve výši 2.415.732,31 Kč.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 10 
Návrh usnesení č. 86/2021: ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 3/2021. 
Hlasování o usnesení č. 86/2021: pro 10, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno. 
 
Rada obce jednala dále o bodech obsažených v programu zasedání zastupitelstva.   
 

 
 
10. Žádosti o dotace a dary, Všestarské spolky 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 27. 5. 2021 
Předkladatel: Ing. Vladimír Fof 
 
Všestarské spolky 
 SDH Lípa žádá o dodatečné zařazení spolku do programu „Všestarské spolky“ v r. 2021. S ohledem na 
epidemiologická opatření spojená s epidemií COVID 19 se teprve dne 4.5.2021 sešel výbor spolku a schválil 
plán činnosti na rok 2021. Spolek dokládá podklady v souladu se schváleným Rámcem pro dotace spolkům 
v programu „Všestarské spolky“. Za kladné vyřízení spolek děkuje.  
 
T. Kocián – vzhledem k tomu, že si nezažádali včas, tak je proti.  
J. Novák – kdyby si zažádali, než se rozdělovalo, tak ještě, ale také mu to přijde pozdě a rozdělení peněz 
bylo schváleno už na minulém zastupitelstvu.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 10 
Návrh usnesení č. 87/2021: ZO souhlasí s dodatečným zařazením spolku SDH Lípa do programu „Všestarské 
spolky“ pro rok 2021.  
Hlasování o usnesení č. 87/2021: pro 0, proti 4, zdržel se hlasování 6 – bylo/nebylo schváleno. 
 
 
 

Ostatní žádosti 
Spolek přátel dětí dětského domova rodinného typu v Nechanicích.  
Dobrý den, vážený pane starosto a milí spoluobčané, 
   dovoluji si Vás oslovit a poprosit, zda by jste nepomohli našim dětem z Dětského domova Nechanice a 
nepřispěli malou finanční částkou, formou sponzorského daru. V domově žije 42 dětí ve věku 3-21 let. 
Doba je složitá, naše děti tráví svůj čas pouze v budově domova, tak pro ně pořádáme akce. Za finance 
bychom nakoupili sladkosti jako odměny, aby se děti měly trochu lépe, když už je tady vlastní rodiče 
zapomněli. 
     Za děti děkuje Mgr. Jana Staňková, vychovatelka a předsedkyně Spolku přátel dětí DD 
Nechanice.604185191 
PS: posílám naši darovací smlouvu a ještě jednou děkuji. 
 
V minulých letech jsme jim poskytovali dar ve výši 6.000,- Kč, pro potřeby doučování dětí. 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 10 
Návrh usnesení č. 88/2021: Zastupitelstvo obce souhlasí s poskytnutím daru ve výši 6.000,- Kč Spolku přátel 
dětí dětského domova rodinného typu v Nechanicích, IČ: 68212551. 
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Hlasování o usnesení č. 88/2021: pro 10 , proti   0, zdržel se hlasování  0 – bylo / nebylo schváleno. 
 
 

Žádosti o úlevu nájmu 
Lucie Kvasničková se připojila k žádostem (Spolek Vlnka a Sportovní klub Vlnka, s.r.o. , TEXLEV). Stále ještě 
nejsou známa všechna čísla o nuceném uzavření provozů od ledna 2021 do ??? Na minulém zasedání ZO 
jsme se shodli na slevě na nájemném ve výši 40%.  
Žádost poslal i V. Došel za provozovanou posilovnu v areálu ZŠ. Jako OSVČ na vedlejší činnost neměl nárok 
na žádnou podporu, nebo Covid bonus. 
 
 
 

11. Úhrada faktur  
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 27. 5. 2021 
Předkladatel: Ing. Vladimír Fof 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 10 
Návrh usnesení č. 89/2021: ZO bere na vědomí úhradu faktur:  

• Táborský Ivo, IČ: 61191230, Rybova 1892/3, 500 09 Hradec Králové – technický dozor investora 
na stavbě „Realizace soukromých kanalizačních přípojek“ 4/2021, částka: 24.200,- Kč,  

• Táborský Ivo, IČ: 61191230, Rybova 1892/3, 500 09 Hradec Králové – technický dozor investora 
na stavbě „Všestary – chodníky, lokalita Rozběřice – I. etapa“ 4/2021, částka: 19.360,- Kč,  

• Zemědělské družstvo Všestary, IČ: 00124087, Rozběřice 18, 503 12 Všestary – kompresor pro 
JSDHO Chlum, částka: 18.569,99 Kč,  

• ENVISTONE, spol. s r.o., IČ: 25994182, U Panelárny 469, 503 02 Předměřice nad Labem – 
uložení odpadu ze sběrného dvora (směs cihel, betonu, tašek, ..), částka: 7.753,- Kč,  

• iora legal, advokátní kancelář s.r.o., IČ: 03901475, Sámova 410/28, 101 00 Praha 10 – Vršovice – 
právní služby „věstník zakázek, příprava dodatků smluv – soukromé části přípojek“, „věstník 
zakázek, příprava dodatků smluv – chodník Rozběřice“, částka: 18.452,50 Kč, 

• PDV Stavby s.r.o, IČ: 03717721, Pivovarská 579, 552 03 Česká Skalice – realizace soukromých 
částí kanalizačních přípojek-Rozběřice, duben 2021, částka: 1,303.190,42 Kč,  

• Deregio Tender, s.r.o., IČ: 02122855, Viniční 2270/160, 615 00 Brno-Židenice – „Výstavba 
obecních bytů v čp. 35“ - závěrečné vyhodnocení akce, částka: 24.200,- Kč,  

• PDV Stavby s.r.o, IČ: 03717721, Pivovarská 579, 552 03 Česká Skalice – realizace soukromých 
částí kanalizačních přípojek-Bříza, duben 2021, částka: 2,017.108,25 Kč,  

• PDV Stavby s.r.o, IČ: 03717721, Pivovarská 579, 552 03 Česká Skalice – realizace soukromých 
částí kanalizačních přípojek-Všestary, duben 2021, částka: 1,499.238,63 Kč,  

• PDV Stavby s.r.o, IČ: 03717721, Pivovarská 579, 552 03 Česká Skalice – realizace soukromých 
částí kanalizačních přípojek-Rosnice, duben 2021, částka: 1,086.997,91 Kč,  

• PDV Stavby s.r.o, IČ: 03717721, Pivovarská 579, 552 03 Česká Skalice – realizace soukromých 
částí kanalizačních přípojek-Lípa, duben 2021, částka: 606.473,73 Kč,  

• PDV Stavby s.r.o, IČ: 03717721, Pivovarská 579, 552 03 Česká Skalice – realizace soukromých 
částí kanalizačních přípojek-Všestary, duben 2021, částka: 315.762,63 Kč,  

• Dlažba Vysoké Mýto, s.r.o., IČ: 25953818, Husova 437, 566 01 Vysoké Mýto – Chodník 
Rozběřice, Neuznatelné náklady duben 2021, částka: 840.636,91 Kč,  

• Dlažba Vysoké Mýto, s.r.o., IČ: 25953818, Husova 437, 566 01 Vysoké Mýto – Chodník 
Rozběřice, Uznatelné náklady duben 2021, částka: 1,441.220,47 Kč,  

• Ing. Ivana Svatošová – DA§P, IČ: 45938067, Na Vyšehradě 202, 503 02 Předměřice nad Labem – 
projektové práce na akci „Hasičská zbrojnice Chlum čp. 73“ projektová dokumentace ke SŘ - 
doplatek, částka: 30.500,- Kč,  

• Jiří Ludva, IČ: 88104834, Čistěves 21, 503 15 Nechanice – osekání travnatých ploch (květen), 
částka: 16.770,- Kč,  

•  
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Hlasování o usnesení č. 89/2021: pro 10, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno. 
 
 
 

12. Výbor pro společenský život – plán akcí  
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 27. 5. 2021 
Předkladatel: Marika Čapková Dohnalová DiS. – předsedkyně VpSŽ 
 
V úterý 25.5. jsme měli schůzku VPSŽ a domluvili jsme se na akcích na tento rok. Víme, že je stále situace 
kolem Covid nestálá, ale i tak určitě bychom opět šli do: Pochodu "Okolo Všestar" a to letos ze Břízy. Okruh 
bude cca 13 km. Loni mělo velký úspěch. Letos jsme to naplánovali na 18.9.2021  
Dále ale zvažujeme, a to právě chci i od vás vyjádření, zda udělat prázdninový výlet, aby mohl opět jet 
kdokoli a plán je na sobotu, a to Kuřim a okolí. (je toho tam mnoho, takže spíše venku), což by myslíme 
neměl být problém. Datum jsme naplánovali na 7.8. nebo max 14.8. 2021 
A poslední dotaz důchodci "akce" nevím kde a zda nám přijdou do sálu. Někteří se ptají, ale opět bychom 
rádi slyšeli váš postoj. Možná se vám zdá, že situace je pořád špatná, ale život jde dál a pokud nebudeme 
nic dělat, kultura pomine. Už nyní je toho míň a míň.  
 
Zastupitelé se shodli na tom, aby to kulturní výbor začal plánovat a v září budeme moudřejší, jak to bude 
vypadat a dále se uvidí.  
 
Ing. Fof – Jenom připomínka pro všechny. Uzávěrka příspěvků do zpravodaje Mikroregionu je 15. června.  
 
 
 

13. SECAP – akční plán pro udržitelnou energetiku a klima skupiny obcí Hradecký venkov o.p.s.  
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 27. 5. 2021 
Předkladatel: Ing. Vladimír Fof 
 
V současné době se znovu řeší snížení emisí, a to nejen v České republice, ale hlavně v Evropské unii. 
Zástupci všech členských států se shodli na tom, že znečištění ovzduší a jeho následky na zdraví obyvatel 
jsou příliš rozsáhlé na to, aby nebyly realizovány další kroky. MAS Hradecký venkov se aktivně zapojila do 
dění spojeného s touto problematikou. Výsledkem bylo podání Projektového záměru na získání finanční 
podpory z prostředků modernizačního fondu na projekt „Rozvoj komunitní energetiky na území MAS 
Hradecký venkov“. Cílem projektu je zaktivizovat potenciál území k využívaní obnovitelných zdrojů energie 
(OZE). Hlavním záměrem je výstavba a instalace fotovoltaických elektráren (FVE). Jedná se o střechy budov 
v majetku obcí jako jsou obecní a kulturní domy, školy, jídelny, sportovní haly, knihovny, obecní objekty 
apod. S ohledem na ráz a vlastnosti daného území se počítá hlavně s využitím FVE integrovaných do budov, 
popř. vystavěných na stávajících zpevněných plochách v blízkosti budov.  
Pro další postup je potřeba znát zájem obcí. Z přihlášení k Paktu neplynou pro obce žádné finanční závazky. 
Plnění přijatého plánu není nijak sankcionováno. Výchozí stav od kdy se počítá plnění 40% úspor emisí si 
stanovuje zadavatel, může být i rok 2000.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 10 
Návrh usnesení č. 90/2021: ZO Všestary podporuje uzavření Dohody mezi společností ENVIROS, s.r.o., se 
sídlem Dykova 53/10, 101 00 Praha 10, IČO: 61503240 a Hradecký venkov o.p.s., na zpracování díla Akční 
plán pro udržitelnou energetiku a klima skupiny obcí Hradecký venkov (SECAP). Obec Všestary bere na 
vědomí, že Akční plán vzniká jako součást projektu CEESEU a podporuje aktivity tohoto projektu, do kterých 
se bude aktivně zapojovat.  
Hlasování o usnesení č. 90/2021: pro 6, proti 0, zdržel se 4 – bylo / nebylo schváleno. 
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14. Závěr  
 
jednání ukončeno v 21:00 hodin  
 
 
Zapsala: Andrea Netušilová                               .............................................. 

Ověřovatelé: Tomáš Kocián   ..............................................                            

                         Jiří Novák     .............................................. 

Místostarosta obce: Ing. Vladimír Fof   ..............................................                             

  
Seznam příloh (pouze k archivovanému originálu):   
č. 1 – prezenční listina  
č. 2 – přijatá usnesení 


